# 【新竹豐邑喜來登大飯店 Sheraton Hsinchu Hotel】

# 優惠日期 Available Date: 1 January 2025 - 31 December 2025

客房型態	平方米/坪數	定價	優惠合約價
Room Types	m²/Ping	Published Rates(NT\$)	Contract Rates (NT\$)
豪華客房 Deluxe King	40 ㎡/12 坪	NT\$ 14,000	NT\$4800 (含一客早餐)
豪華客房 Deluxe Twin	40 m²/12 坪	NT\$ 14,000	NT\$5466 (含兩客早餐)
	行政	鏤層 CLUB LEVEL	
行政客房 Executive King	40 m²/12 坪	NT\$ 18,000	NT\$6600 (含一客早餐)
行政客房 Executive Twin	40 m²/12 坪	NT\$ 18,000	NT\$7600(含兩客早餐)

套房以上房型可連絡業務部進行預訂

Please contact the sales department when making the reservations of suites

- 以上房價需另加 10% 服務費及 5%營業稅
  - The above rates are subject to 5% tax and 10% service charge.
- 以上所有房價均包含一客或兩客早餐·額外早餐每位 NT700+10%
  The above rates are inclusive of one or two daily buffet breakfast. Additional Buffet Breakfast per person NT\$700+10%
- 房客免費停車、免費使用健身房(24 小時)、室內溫水游泳池、三溫暖(6:00a.m.~22:00p.m.)
  Free Parking for in House Guest, Complimentary use of the Fitness Center (24hrs), Swimming Pool and Sauna (6:00a.m. ~22:00 p.m.)
- 客房免費提供寬頻上網服務
  Free High-speed ethernet internet connection in guest rooms

#### 行政客房獨享尊榮禮遇(Executive Room benefits include)

- 行政樓層貴賓廳供應全天候啤酒及酒精性飲料·服務對象將僅適用於 18 歲(含)以上成年貴賓
  Due to Executive Lounge provide alcohol drinks throughout the day, therefore minors (age under 18) are prohibited to access the Sheraton Club.
- 行政樓層貴賓廳辦理住房與退房服務,開放時間(週一至週五 1:00pm 至 10:00pm、週六與週日及國定假日 1:00pm 至 10:00pm)
  - Personalized Check-In & Out at Executive Lounge, opening hour (Monday to Friday at 1:00pm to 10:00pm Sat, Sun & Public Holiday at 1:00pm to 10:00pm)

- 行政樓層貴賓廳於開放時間提供咖啡、茶與非酒精飲品 Coffee, Tea & Refreshments will be served in the Executive Lounge during operation hours.
- 行政樓層貴賓廳享用晚間雞尾酒與精緻熱點 (6:30pm 至 8:30pm)

Evening Cocktails & Horsd' Oeuvres in the Executive Lounge (6:30pm to 8:30pm)

- 住房期間每天可免費使用行政樓層專屬之商務辦公會議室 2 小時,視會議室使用狀況而定 Complimentary 2-Hour Use of the Executive Lounge Meeting Room per day subject to availability
- 提供諮詢與商務專屬服務

Use of Services available

- 提供快速送洗服務免收服務費
  - Express laundry service without surcharge
- 視住房狀況提供延遲到下午4點的退房禮遇

Complimentary NT\$200 laundry service per day (per room), cannot be accumulated

#### 交通服務(Transportation Service)

- 機場付費接送服務:飯店 桃園國際機場,請於訂房時,提供班機號碼與抵達或起飛時間。若有任何更改, 請提前 3 小時通知本館服務中心;當天預約機場接機,飯店將依當天車況做安排。
   Airport Transfer to/from Taiwan Taoyuan International Airport for an additional charge. Please advice arrival and departure flights details at time of booking. If any changes, please notify Hotel Concierge 3 hours prior to arrival local time to avoid No-Show charge. For On the day reservations, hotel will arrange base on the availability.
- 房客專屬免費接駁服務為禮遇服務 The shuttle service is exclusively for in house guests

### 免費平日晨間交通車 Free Morning Shuttle (weekdays):

新竹科學園區 1、2 和 3 期廠區	
Hsinchu Science Park I, II, III	8:00 / 8:30 a.m.
新竹科學園區 4 期廠區(竹南園區/廣源園區)	8:10 a.m.
Hsinchu Science Park IV (Chunan)	
台元科技園區(台元科技園區/昌益科技園區)	8:30 a.m.
Tai Yuan Hi-Tech Industrial Park (Chupei)	
德安科技園區(公道五路二段/三段)	8:00 a.m.
Der An Technology Park (Gong dao wu Rd Sec.2/ Sec.3)	
新竹工業園區(湖口)	8:30 a.m.
Hsinchu Industrial Park (Hukou)	
桃園龍潭工業園區(龍潭)	7:20 a.m.
Tao Yuan Long Tan Industrial Park (Lungtan)	

• 如需接駁請於出發前 12 小時與總機或服務中心預約

The service is upon request and guest needs to make reservation in 12 hours advance with Guest Service Center or Concierge.

• 週末及台灣的國定假日皆不提供

Not available on the weekend and Taiwan National Holiday

本飯店保有隨時調整免費接駁服務內容之權力,恕不另行通知。

The hotel reserves the right to modify or to terminate the free shuttle service without further notice.

# 住房/退房(Check-in / Check-out)

飯店正式的登記住房時間為下午 16:00。而退房時間則為中午 11:00。
 Hotel's check in time is 16:00 on the arrival day & check out time is 11:00 noon on the departure day.